

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Glen Rankine
Annie Daigneault
Erin Zuchotzki



604-802-6006
514-526-8280

DIRECT LINK

For more information, please contact:

glen.rankine@1976usw.ca
adaigneault@metallos.ca
erin.zuchotzki@1976usw.ca

12 octobre 2022

1-866-925-5952

www.1976usw.ca

October 12, 2022

DAWIT AMARE SCHOLARSHIPS - SUCCESSFUL CANDIDATES

In August, Local 1976 announced the creation of two scholarship positions to serve Canpar members in Ontario.

After completion of the application process, during which several compelling applications were received, the Executive Council of Local 1976 decided to award the two scholarships to the following members:

Jonathan Grdic
Peter Aligianis

The Executive Council looks forward to working with Jonathan and Peter in their new roles.

More information pertaining to these roles will follow as we work with the company to ensure a smooth transition.

In Solidarity,

TC Local 1976 USW

BOURSES DAWIT AMARE – CANDIDATS SÉLECTIONNÉS

En août, la Section locale 1976 annonçait la création de deux bourses pour des postes desservant les membres chez Canpar en Ontario.

Suite au processus d'applications, où plusieurs applications intéressants ont été reçus, le conseil exécutif de la Section locale 1976 a sélectionné les deux candidats suivants :

Jonathan Grdic
Peter Aligianis

Il nous fera plaisir de travailler avec Jonathan et Peter dans leurs nouveaux rôles.

Plus d'informations suivront. Nous travaillons avec la compagnie pour assurer une bonne transition.

En toute solidarité,

TC Section locale 1976 des Métallos